
Zpráva o výletu členů ŽP do Prahy 

V úterý 24. června 2022 se členové Žákovského parlamentu, kteří chodili 

na zasedání v průběhu roku, a když nemohli tak se předem omluvili, se 

zúčastnili výletu za odměnu do našeho hlavního města Prahy. Všichni jsme 

se sešli v 6:45 ve vestibulu olomouckého nádraží. Jakmile jsme byli 

v plném počtu, mohli jsme přejít na uvedené nástupiště čekat na vlak. Jeli 

jsme spojem Českých drah InterCity (IC). Jediné co by se dalo vytknout je, 

že obsluha s jídelním vozíkem dorazila, jakmile jsme byli už mezi Kolínem 

a Prahou. Cestou vlakem tam se postupně všichni začali tak nějak spolu 

sbližovat, seznamovat a povídat si. Někteří i usnuli, ale to není divu při tak 

dlouhé cestě. Krátce před desátou hodinou ranní jsme přijeli na pražské 

nádraží. Následoval krátký přesun na Václavské náměstí, kde jsme se 

vyfotili. Další cesta následovala do známé cukrárny Ovocný Světozor na 

výbornou zmrzlinu. Po zmrzlinové pauze jsme pokračovali v naší 

procházce směr Staroměstské náměstí. Na „Staromáku“ jsme mohli vidět 

v celou hodinu (11:00) otáčení apoštolů na orloji. Měli jsme zároveň 

10minutovou pauzu a část si tak mohla fotit náměstí z různých úhlů 

pohledu anebo si zajít nakoupit na Pařížskou ulici. Po pauze jsme se 

přesunuli k soše Karla IV., ke vstupu na Karlův most. Tam nás čekal 

vědomostní kvíz a bojová hra na ostrově Kampa. Po této bojovce jsme šli 

na hlavní místo – Poslanecká sněmovna ČR. Zde jsme zhlédli krátký film a 

po bezpečnostní prohlídce jsme šli po schodech do galerie hostů, potkali 

jsme například bývalého předsedu Sněmovny Radka Vondráčka nebo 

ministryni obrany Janu Černochovu a další politiky. Na galerii jsme byli 

okolo 20-30 minut. Cestou ze sněmovny nás označením „Čau děcka“ 

pozdravil ministr školství Petr Gazdík. Původně bylo v plánu si zajít na 

Hradčany, ale všichni byli unavení a hladoví. Tak cesta vedla do 

McDonald’s na Václavském náměstí. Po „odpoledním obědu“ jsme šli na 

nádraží, kde byla možnost si něco zakoupit v obchodě Tiger. Poté jsme jeli 

domů. Přijeli jsme v 19:55. 

 

Jménem předsedy ŽP Jana Stejskala a mě, místopředsedy ŽP, děkujeme za 

báječný výlet všem zúčastněným žákům a paní učitelkám Krejčové a 

Kovářové. 

  Maxmilián Plánička, místopředseda Žákovského parlamentu 


